
 

 

 

Jaarverslag secretaris 2024 Wijk Overleg Vinkhuizen.  

 

Wat is Wijkoverleg Vinkhuizen?  

Vereniging Wijkoverleg Vinkhuizen (beter bekend als WOV) is dé wijkraad van de wijk Vinkhuizen. Sinds 1984 

behartigt de vereniging de belangen van alle bewoners van Vinkhuizen bij overheden, bedrijven en instanties. Iedere 

inwoner van Vinkhuizen kan gratis lid worden van WOV. In 2024 telde de vereniging ongeveer driehonderd leden. De 

vereniging wordt geleid door een bestuur.  

De positie van bewonersorganisaties werd in 2024 onder de loupe genomen. Er werd een nieuw concept 

Participatienota geschreven. In een aantal bijeenkomsten zijn bewonersorganisaties bevraagd over de rol, 

bezigheden en ervaringen met de gemeente over de samenwerking.  De bewonersorganisaties hebben aangegeven 

dat ze het hun taak vinden om belangen van alle bewoners te behartigen en om bewoners te informeren, om te 

signaleren en te vertegenwoordigen. De taken komen echter vaak op een kleine groep bewoners neer. De eisen van 

de gemeente worden steeds hoger. Denk hierbij aan de financiële verantwoording van de subsidie. Gelukkig heeft de 

gemeente besloten dat die verantwoording veel eenvoudiger wordt voor de bewonersorganisaties. En de westelijke 

stadswijken (Stadsdeel Overleg) hebben een gezamenlijke brief aan de gemeente  gestuurd als reactie op de 

‘Samenvatting bijeenkomsten met bewonersorganisaties’ waarin we onze wensen en ideeën nogmaals aangescherpt 

hebben.  

 

 



Wie zijn de bestuursleden, coördinatoren en andere ondersteuners van WOV?  

Op 1 januari 2024 bestond het bestuur uit: Janny Wassens (voorzitter), Paul Marius Borggreve (secretaris, ad interim 

Verkeer en ad interim Communicatie ) en Harriët Wetering (kandidaat-bestuurslid penningmeester) Commissielid 

was: Mennie Oosterhuis (Klimaatambassadeur, Groen).  Vanaf 3 april bestond het bestuur uit Janny Wassens 

(voorzitter), Thecla Wolf (penningmeester), Wubbo de Vries (secretaris), Harriët Wetering (secretaris). Op 31 

december bestond het bestuur uit Janny Wassens (voorzitter), Thecla Wolf (penningmeester) en Harriët Wetering 

(secretaris). Mennie Oosterhuis is betrokken als coördinator Groen, Klimaatambassadeur en Paul Borggreve als 

coördinator Verkeer. Voor communicatie werd een opdracht gegeven aan Marloes Eskes om de wijkcommunicatie 

via de website te beheren.  De facebookpagina  Wijknieuws Vinkhuizen en werd grotendeels onderhouden door 

vrijwilliger Danny Hoffmann. Daarnaast  was er werk vanuit de  Flyergroep, die flyers rondbrengt voor de niet-

commerciële organisatie in Vinkhuizen. De coördinator van die groep is Danny Hoffmann.  

 

Het WOV wordt ondersteund vanuit de gemeente bij bijvoorbeeld het maken van de agenda en van notulen van 

vergaderingen. De ondersteuner van het WOV, Tjeerd Flokstra, is in 2024 afgezwaaid. Het duurde tot juli 2024 

voordat er daadwerkelijk vervanging voor Tjeerd was. Vanaf dat moment kwam Annet van der Meer het bestuur 

gelukkig ondersteunen.  

Wat doet het bestuur 

Het bestuur organiseert en vergadert over onderwerpen die met inwoners van de wijk Vinkhuizen te maken hebben. 

En begin 2024 was er wel wat onzekerheid over het voortbestaan van het WOV. Paul Borggreve is twee termijnen 

bestuurslid geweest en na zijn besluit om te stoppen met de bestuurlijke taken is het moeilijk gebleken vervanging te 

vinden. Uiteindelijk bood Thecla Wolf aan de rol van penningmeester op zich te nemen en bood Wubbo de Vries zich 

aan als secretaris. Tijdens de ALV vond er een wisseling van rollen plaats waarbij Thecla de rol van penningmeester 

overnam van Harriët. Wubbo en Harriët besloten samen de functie van secretaris over te nemen van Paul. Enige tijd 

na de installatie van Wubbo besloot hij dat de rol hem niet paste en verliet hij het bestuur. Intussen had Paul 

Borggreve wel de rol van coördinator verkeer op zich genomen. En Marloes Eskes had de opdracht om de website 

www.Vinkhuizen.nl opnieuw in te richten, als communicatiemedewerker in Vinkhuizen.   

 

In 2024 zijn er tien reguliere bestuursvergaderingen geweest en een algemene ledenvergadering. In  september 

werd het Stadsdeeloverleg georganiseerd in ’t Vinkhuys, onder voorzitterschap van het WOV. Het Stadsdeeloverleg 

is de kwartaalvergadering van de bewonersorganisaties van de wijk in Stadsdeel (Noord) West. Daarnaast voerde het 

WOV bestuur overleggen met de websitebouwer, samenwerkende partijen in wijkcommunicatie en beheer website 

(’t Vinkhuys, de Wende en WOV) en met de gemeente. Verder nam het WOV (bestuur of coördinator) deel aan 

onder andere het  Netwerkoverleg Vinkhuizen, Samen Sterk, Klankbordgroep Suikerzijde, Klankbordgroep De 

Nieuwe Held en Klankbordgroep Westflank. Hieronder volgt een samenvatting van de onderwerpen die het  WOV in 

2024 hebben bezig gehouden.  

http://www.vinkhuizen.nl/


Januari  

Het bestuur van het WOV heeft een nieuwjaarsborrel georganiseerd in de Wende als bedankje voor de inzet van de 

vrijwilligers van het WOV. De nieuwjaarsborrel werd als geslaagd beschouwd, hoewel de opkomst wat lager was dan 

verwacht. Er waren mooie optredens en er werd een wijkquiz gespeeld met alle aanwezigen onder het genot van 

een hapje en een drankje.  

Er is in januari gesproken over de evaluatie van de communicatie in de toekomst. Dit vindt idealiter een keer per drie 

maanden plaats. De vacature voor het secretariaat blijft moeilijk invulbaar. Paul Borggreve heeft de raadsfracties 

aangeschreven, maar er is nog geen geschikte kandidaat. Er werden diverse acties uitgevoerd, zoals het opnieuw 

plaatsen van de vacature voor het secretariaat, het uitnodigen van sprekers voor de ALV, en het bespreken van de 

wijkbudgetten met verschillende organisaties. 

Februari  

WOV bezocht de bijeenkomst over de Sociale Basis, waar veel wijkorganisaties aanwezig waren. Er werd 

gediscussieerd over de betrokkenheid van jongeren en de communicatie van plannen.  

De vacature voor het secretariaat was in februari nog steeds niet ingevuld. Er zijn geen nieuwe kandidaten, en er 

werd nagedacht over een plan B, zoals samenwerking met andere organisaties of het opheffen van de vereniging. 

Maart  

Paul Borggreve heeft namens het bestuur van het WOV  een aantal opmerkingen geplaatst bij de knelpuntenkaart 

van Ring West Verbindt, onder andere over de Edelsteenlaan. Ring West-aanpak lijkt geen verbetering voor de wijk 

te zijn. De signalen werden serieus opgepakt. Dat is fijn.  In juni hebben overigens ook alle bewoners van Vinkhuizen 

en de andere westelijke wijken de gelegenheid gehad te reageren op deze knelpuntenkaart.  

 

De grootste zorg in maart was voor het bestuur echter het voortbestaan van het WOV. Er is een plan B gemaakt en 

er is overleg geweest met gemeente en Samen Sterk om te kijken naar andere mogelijke oplossingen. Gelukkig 

dienden zich eind maart 2 nieuwe bestuursleden aan; Thecla en Wubbo.  

April 

In april is de Algemene Ledenvergadering gehouden. Er was een presentatie van Boer Bas Welvering van De Blije 

Bodem in het Westpark over zijn Regeneratieve tuin en Marloes Eskes vertelde over de nieuwe website die 

binnenkort beschikbaar zal zijn.   

Mei  

‘t Vinkhuys bestond in mei 50 jaar. Het bestuur heeft de feestelijkheden bijgewoond en felicitaties aan iedereen die 

bij ’t Vinkhuys betrokken is overgebracht.  

De website www.vinkhuizen.nl is online gegaan.  

http://www.vinkhuizen.nl/


 

Juni  

Als afscheid van Paul Borggreve als bestuurslid werd een klein samenzijn georganiseerd. Tevens hebben we de ‘Paul 

Borggreveprijs’ in het leven geroepen. Dit is een prijs voor een bewoner van Vinkhuizen die zich dat jaar speciaal 

heeft ingezet voor Vinkhuizen.  

 

Op zaterdag 15 juni was de feestelijke en sportieve opening van de  sport- en kunstroute Vinkhuizen. Het WOV heeft 

de opening bijgewoond. De sport- en kunstroute wordt gemarkeerd door speciale tegels en beide routes slingeren 

ruim 5 km lang door Vinkhuizen. 

 

De  Conceptnota Sociale Basis is door het WOV ontvangen. Deze is samen met de andere wijkraden Noordwest 

besproken en er is een reactie naar de gemeente gestuurd.  



In het gemeenteblad lazen we dat de grens van Vinkhuizen op een aantal punten is gewijzigd. Met name de grens 

tussen Vinkhuizen en De Nieuwe Held was opgeschoven, waarmee een deel van de tuinen van Golden Raand dreigt 

te verdwijnen, naast een deel van de bomen aan het eind van de Aquamarijnstraat. We waren erg verbaasd over de 

gang van zaken en hebben na intern overleg gereageerd naar de wethouder. In een gesprek met de projectleider dat 

volgde op deze brief werd duidelijk dat de gemeente dit beter anders had kunnen aanpakken.  

 

Naast deze grens bleek dat ook de buurt Friesestraatweg was omgedoopt tot Reitdiepszone en dat dit op de 

bijgevoegde kaart een andere kleur had gekregen. Het WOV ging er in 2024 er nog steeds vanuit dat dit gebied bij 

Vinkhuizen hoort en vertegenwoordigt de belangen van deze bewoners, zolang er geen andere berichten van de 

directe bewoners zijn hierover. Ook ten aanzien van dit punt werd contact opgenomen met de gemeente.  

 

(Afbeelding: Gemeenteblad dd 27-06-2024) 

Juli 

 Vanuit het WOV hebben Paul (Verkeer) en Mennie (Groen) een zienswijze ingediend bij de gemeente over het 

ontwerpbesluit voor het bouwen van 52 woningen en 37 appartementen Boraxstraat/Pyrietstraat. Met name 

parkeergelegenheid in combinatie met voldoende ruimte voor groen als er meer woningen komen is een punt van 

aandacht en heeft invloed op het welbevinden van bewoners. De uitkomst hiervan was dat alle plannen binnen de 

kaders vielen en dat er geen wijzigingen zouden plaatsvinden.  



 

 

Annet van de Meer heeft kennis gemaakt met het bestuur de  coördinatoren van Groen en Verkeer. Annet zal ons na 

een inwerkperiode gaan ondersteunen bij diverse werkzaamheden, zoals het maken van agenda’s en notulen.  

Augustus 

In augustus werd er niet vergaderd. Maar augustus is wel de maand waarin Zummerbroez’n in het Diamantpark 

plaatsvindt. Georganiseerd door Kiosk Diamantpark en met een jaarlijkse bijdrage vanuit de gemeentelijke subsidie 

van het WOV.   

September  

In september hebben het bestuur van het WOV en Ben de Boer en Alma Streefkerk van de Gemeente Groningen 

elkaar ontmoet om te bespreken op welke manier het WOV beter geïnformeerd kan worden over zaken die relevant 

zijn om de rol van het WOV opbouwend te kunnen uitvoeren. Afgesproken werd om vier keer per jaar samen te 

komen. 

Naar aanleiding van het indienen van een zienswijze door het WOV kregen we bericht dat  het 

ontwerpbestemmingsplan ‘Friesestraatweg 175' niet is veranderd ten opzichte van het ontwerpbestemmingsplan 

waar WOV op gereageerd heeft. Dit heet ‘ongewijzigd vastgesteld’. In dit geval betrof het een hogere geluidswaarde 

dan de GGD gezond acht, maar waarvoor wel ontheffing is gegeven voor dit specifieke gebouw. We hebben besloten 

af te zien van nog verdere acties. Dat heeft ook te maken met onze eigen capaciteit en tijd.  

 

(afbeelding: gemeente Groningen) 

Een van de bestuursleden is lid van het BPTV (BuurtPreventieTeamVinkhuizen). Dit team is actief in Vinkhuizen en 

signaleert allerlei zaken die niet in de haak zijn. Denk hierbij aan bijvoorbeeld verkeerd geparkeerde voertuigen, 



losse stoeptegels, gedumpt grof of klein afval maar ook overlast gevende personen of dreigende situaties. Dat wordt 

vervolgens gemeld bij de desbetreffende instanties. Vanuit die hoek zijn ook geluiden bij het WOV terecht gekomen 

over overlast bezorgende jeugd. Het WOV  heeft een bijdrage geleverd om een nieuw jeugdhonk in te richten voor 

jongeren die zich nergens thuis voelen. Dit heeft mede geholpen de overlast te verminderen en veiligheid in de wijk 

te vergroten.  

Oktober  

Vanuit WOV werd via de coördinatoren groen en verkeer een reactie geschreven op de CONCEPT-routekaart 

‘Onderweg naar een CO2-neutraal Groningen’. De aanbevelingen worden meegenomen.  

De recente overname van de wijkkrant door Uitgeverij Media Totaal Noord BV (in september 2024) was een 

gemeenschappelijk thema voor Vinkhuizen, Reitdiep, Gravenburg, Hoogkerk en De Held tijdens het 

stadsdeeloverleg. In Vinkhuizen viel op dat de bezorging nog steeds niet goed liep; een groot deel van de wijk kreeg 

de Westerkrant niet in de brievenbus. We bespraken regelmatig andere mogelijke oplossingen, want we willen dat 

iedereen de krant kan lezen en dat iedereen de krant ontvangt. Goede alternatieven werden in 2024 nog niet 

gevonden.  

 

(Afbeelding: De Krant) 

Het bestuur heeft vernomen dat de wijkcommunicatie nog niet vloeiend verloopt. Hier  wordt extra tijd en aandacht 

voor gemaakt. Bovendien maakten we een extra afspraak om met de diverse samenwerkingspartners te overleggen. 

Zo wisten nog niet alle organisaties dat ze hun initiatief kunnen aanmelden bij de website en hier zelf als organisatie 

gebruik van kunnen maken. Daar kan dan informatie komen te staan en kunnen activiteiten gemeld worden. De 

website kon in 2024 nog beter gebruikt en bezocht worden. We hebben acties besproken om de website meer 

aandacht te geven.  

November  

Het WOV was aanwezig bij de officiële opening van De Suikerzijderoute en De Bietenbrug.   

 

(Foto: De Westerkrant) 



Namens het  Wijkoverleg Vinkhuizen hebben Mennie Oosterhuis, klimaatambassadeur / coördinator Groen en Paul 

Borggreve, coördinator Verkeer een inspraakreactie gestuurd op het ontwerp-omgevingsprogramma Gemeentelijke 

Ecologische Structuur. Belangrijk hierin is  dat de dichtheid van de knelpunten aan de Westflank en vooral rondom 

Ring West hoog is. We zien daarom graag extra aandacht voor dit gebied. Er lijken nu teveel programma’s samen te 

komen: woningbouw, wegenbouw, evenementen en natuur. Het lijkt alsof de noodzaak van het vooropstellen van 

beschermen van de natuur niet wordt erkend. 

 

Het bestuur heeft een overleg gehad met Theo Adema over de wijkvernieuwing. Op de bijeenkomst kwamen de 

volgende onderwerpen aan de orde: verkeer, verduurzaming, warmtenet, riolering, communicatie, samenwerking 

WOV en gemeente en saamhorigheid buurtbewoners. Een van de voorgenomen acties is om op de website 

www.vinkhuizen.nl extra ruimte te maken voor het onderwerp Wijkvernieuwing.  

Er is met diverse instanties overleg geweest over de besteding van het wijkbudget in 2025. Hier is een mooi voorstel 

uitgekomen dat in 2025 ten uitvoer zal worden gebracht. Er werd onder andere besloten opnieuw geld te reserveren 

voor het Buurtfonds, omdat we in het WOV vinden dat het heel goed is dat bewoners zelf mogen beslissen over de 

inzet van bepaalde financiële middelen. We hebben ook afgesproken dat we goed kijken hoe we het Buurtfonds in 

2025 kunnen en willen organiseren. Daar praten we later verder over.  

December  

Namens het WOV schreef Paul Borggreve een reactie op  de voorgenomen Fietsstrategie 2025-2035 van de 

gemeente Groningen. Hierin aandacht voor de voetganger (naast de fietser een belangrijke factor), het toenemende 

verkeer,  de sluiproutes die ontstaan door bebouwing in en rond de wijk en de gevaarlijke situaties die dit met zich 

meebrengt, de fietsroutes en -tunnels waarmee bij aanpassing van Ring-West verslechtering van de situatie voor 

fietsers op zal treden, gevaar voor bewoners en andere weggebruikers aan de Friesestraatweg waar de bebouwing 

compact is, de inrichting van het winkelcentrum Vinkhuizen voor de combinatie van voetgangers en fietsers en 

tenslotte het fiets parkeren en  een goede strategie hierop.  

Het bestuur heeft aan het eind van jaar alle vrijwilligers bedankt voor de inzet in 2024.   

 

Vinkhuizen, maart 2025, Harriët Wetering, secretaris 

http://www.vinkhuizen.nl/

